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Magyar Zoltán
országgyűlési képviselő
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Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Írásbeli kérdé s

Helyben

Tisztelt Elnök Ur!

Az Országgy űlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbel i
kérdést kívánok intézni a Nemzeti Fejlesztési Minisztériumot vezet ő miniszterhez, mint a
tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„A korábbi ígéreteinek megfelelően, mikor kívánja a Kormány valóban partnerkén t
kezelni a hazai buszgyártókat? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom !

Tisztelt Miniszter Úr !

A sajtóból értesülve jutott a tudomásomra, hogy hazánk legnagyobb autóbuszgyártója a
Kravtex-Kühne cégcsoport két éve gyakorlatilag csak raktárra gyártja az autóbuszait . Ez a hír
azért is okozott bennem döbbenetet, mivel a Fidesz ellenzékben még a magyar buszgyártás
majdani fellendítőjeként nyilatkozott .

Nem elképzelhetetlen, hogy az Önök által preferált a Rába és a Volvo között létrejöt t
szerződés hasznos lehet hazánk számára, de úgy gondolom, hogy ez semmiképpen nem
jelentheti azt, hogy a Kormány lemond a hazai buszgyártás más szereplőirő l .

Kérdéseim Tisztelt Miniszter Urhoz:

A nemzetiautóbusz-gyártási program miért nem veszi figyelembe a már meglév ő , hosszú évek
alatt kialakult hazai buszgyártási kapacitásokat?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2013 . március 4 .
Tisztelettel :

Magyar Zoltán
Jobbik
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